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Öppet sammanträde 
Teknisk nämnd  
 
   

  

 

Plats och tid  Sammanträdesrum Plan 2 onsdag 20 maj 2015 klockan 09:00 – 11:15 

 
 

Beslutande 

Ledamöter  Tjänstgörande ersättare        

Mikael Jonsson, (M) 

Lena Voxberg, (S) 

Ingemar Ehn, (FP) 

Elisabeth Eriksson, ( C ) 

David Parhans, (C) 
 

 

 

Övriga närvarande 

Ersättare  Börje Olsson (S) 

  Peter Grip (S) 

  Claes Häggblom (KD) 
     

     
 

Tjänstemän  Samhällsbyggnadschef Johan Ljung   §§ 41, 46 

  Fysisk planerare Erik Lundh    §§ 42-43 

  Fastighetsstrateg David Persson   §§ 44-45 

  Planeringschef Johan Olanders   §§ 47-49 

  Mark- och exploateringsingenjör Monika Sliauteryte §   50 

  Sekreterare Eva-Lena Zetterdahl 

       

  

 

 

 

Justering   

Justerare  Elisabeth Eriksson (C) 

 

Plats och tid  Kommunkontoret den 22 maj klockan 13:00 

 

Justerade  paragrafer  38 - 54 
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Underskrifter 
 
 

 

 

Sekreterare ____________________________________________ 

 Eva-Lena Zetterdahl 

 

 
  

Ordförande  ____________________________________________ 

  Mikael Jonsson 

 

 
 

Justerare  ____________________________________________ 

  Elisabeth Eriksson  

 

 
________________________________________________________________________________________________ 

 

Anslag på kommunens officiella anslagstavla 
Tekniska nämnden  i Ovanåkers kommun har haft sammanträde den 

onsdag 20 maj 2015. 
 

Protokollet har justerats, d v s godkänts. 

 

Protokollet finns på tekniska kontoret och på kommunens webbplats 

www.ovanaker.se. 

 

Överklagande 

Anslaget sätts upp på anslagstavlan den 25 maj 2015 och tas ned den 18 

juni 2015. Mellan den 25 maj och den 15 juni  har du möjlighet att 

överklaga besluten. 

 

Hur man överklagar, se särskild information på anslagstavlan och på 

kommunens webbplats www.ovanaker.se. Behöver du hjälp, kontakta 

tekniska nämndens sekreterare 

 

 

 

………………………………………………….. 

Eva-Lena Zetterdahl 

Förvaltningssekreterare 

 

Tfn 0271-570 55 

eva-lena.zetterdahl@ovanaker.se 
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 Tn § 38  

 

Godkännande av dagordningen 
 

Beslut 

Tekniska nämnden godkänner dagordningen. 
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Tn § 39   

 

Allmänhetens frågestund 
 

Tekniska nämndens sammanträden är öppna för allmänheten, (helt eller 

delvis). 

 

Besökare har då också möjlighet att ställa frågor på ”Allmänhetens 

frågestund”. 

 

Inga frågor finns. 
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Tn § 40 Dnr 2015/00013   

 

Rapporter 
 

Samhällsbyggnadschef Johan Ljung rapporterade: 

 Projektledningen för Atlantbaneforum har med delar av styrgruppen 

beslutat att ställa in det planerade mötet  i Bollnäs fredag 12 juni. 

Nytt datum blir måndag 14 september och även då  i Bollnäs, en 

heldag kommer att planeras. En ny kallelse kommer att skickas ut. 

 Revisionen har begärt in en rapport angående byggnation av Stenabro 

förskola. Den kommer att precenteras på tekniska nämnden den  

17 juni. 

 

Ordförande Mikael Jonsson rapporterade: 

 Johan Ljung, Mikael Jonsson och övriga berörda kommuner har 

deltagit i ett möte med Inlandsbanan AB den 15 april. 

 Mikael Jonsson, Eva Holm och Elisabeth Eriksson har haft inledande 

möten angående ett fritidspolitisk handlingsprogram för Ovanåkers 

kommun. Fritidsområdets arbetsuppgifter och ansvarsområden 

behöver en tydlig struktur. Handlingsprogrammet ska innehålla 

verksamhetsområden, medborgarperspektiv och samverkansformer. 
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Tn § 41  Dnr 2015/00061 

 

Val av representanter till Folkhälsorådet 

Beslut 

Tekniska nämnden beslutar utse Mikael Jonsson och David Parhans till 

representanter i Folkhälsorådet samt Lena Voxberg som ersättare för Mikael 

Jonsson och Elisabeth Eriksson som ersättare för David Parhans. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Tekniska nämnden har att utse representanter i Folkhälsorådet. 

 

Beslutsunderlag 

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse den 11 maj 2015. 

 

Beslutet ska skickas till 

Folkhälsorådet. 

Utsedda representanter. 
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Tn § 42  Dnr 2014/00125 

 

Detaljplan för Södra skolan -Beslut om samråd  
 

Beslut 

1. Tekniska nämnden beslutar att samråd av detaljplanen för Södra 

skolan får ske. 

2. Tekniska nämnden beslutar att redaktionella förändringar kan göras 

i planbeskrivning och i plankarta. 

3. Tekniska nämnden beslutar att samrådet sätts till tre veckor och att 

samrådshandlingen ställs ut i kommunhusets reception och på 

lämplig lokal i närheten av planområdet. 

 
Bakgrund 

Flera förhållanden har ändrats sedan tillkomsten av den nuvarande 

detaljplanen. T.ex. har bussterminalen i stort försvunnit och trafikeras i 

nuläget enbart av långtursbussar och en stor del av parkeringsbehovet för 

bussterminalen har försvunnit, Södra torgets funktion som en samlingsplats 

i Edsbyn har förändrats och området är i behov av annorlunda 

attraktivitetshöjande åtgärder än vad som anges i nuvarande detaljplan.  
 
I investeringsplanen för 2015-2019 finns ett ärende om att rusta och omvandla 

lokalerna i Södra Skolan till fullvärdiga skollokaler. Ärendet har godkänts i 

kommunstyrelsen och i kommunfullmäktige. Intentionen är även att prova 

möjligheterna, att på sikt kunna omvandla fastigheten till kontors- och 

utbildningslokaler för exempelvis distansstuderande och svenska för invandrare. 

Behovet av undervisningslokaler i centrala Edsbyn är mycket stort. Södra skolan 

har till viss del förfallit och bidrar inte till att göra Edsbyn mer attraktivt för 

besökare och invånare. Dock är det centrala läget mycket attraktivt för skollokaler 

och framtida kontors- och utbildningslokaler. En omvandling av Södra skolan till 

skolverksamhet innebär därför att en ny detaljplan krävs för området. 

Detaljplanens syfte 
Syftet med detaljplanen för södra skolan är att möjliggöra för en mer 

flexibel och blandad markanvändning för skola, bostäder och 

centrumverksamhet (t.ex. handel och kontor) och skapa en säkrare 

trafiklösning för gång- och cykeltrafikanter till och från planområdet. 

Befintlig bussangörning väster om Södra skolan försvinner. All 

bussangöring kommer i stället att ske söder om Hotellet och Södra skolan.  

Utöver ovanstående är syftet med planläggningen även att aktualitetspröva 

och modernisera planbestämmelser, markanvändning och verka för 

attraktivitetshöjande åtgärder inom planområdet. 
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Redaktionella förändringar 

Planhandlingar kommer inför beslut i nämnden kan kompletteras med skrivningar 

avseende buller i plankartan och i planbeskrivning samt redaktionella förändringar 

i planbeskrivningen.  

 

Planavdelningens ståndpunkt 

Möjligheten till en utveckling av utbildningsverksamheter inom 

planområdet är av positiv karaktär för allmänheten. En utveckling av 

skolgård och förändring av befintliga parkeringslösningar och in-och 

utfarter kopplat till Södra skolan kan dessutom bidra till kvalitetshöjning för 

allmänheten och dess vistelse på platsen. Möjligheter till bostäder inom 

planområdet och därmed Edsbyns centrala delar är också positivt för 

allmänheten. 

Avståndet till busshållplats efter planens genomförande blir marginellt 

längre för allmänheten. Detta då busshållplats vid rundslingan i 

planområdets västra del tas bort. 

 

Handlingar som omfattas av beslut om samråd 

* Plankarta med planbestämmelser, upprättad våren 2015. 

* Planhandling dat. 2015-05-06. 

* Checklista för behovsbedömning, miljö, dat. 2015-02-27. 

* Fastighetsförteckning 2015-05-04. 
 

 

Beslutet ska skickas till 

Erik Lundh, fysisk planerare, planavdelningen. 
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Tn § 43  Dnr 2014/00003  011 

 

Antagande av detaljplan för ” Slåtta industriområde” 

Beslut 

Tekniska nämnden antar ”Detaljplan för Slåtta industriområde – del av Alfta 

Kyrkby 17:22 och Alfta Kyrkby 10:13”, antagandet sker i enlighet med 

reglerna i plan- och bygglagen 4-5 kap. 

 

Planens syfte och huvuddrag 

Detaljplanen syftar till att ge förutsättningar för att etablera och utveckla ett 

arbetsområde för industriändamål för främst upplagsytor på berg och 

fyllningsmaterial inom del av Alfta Kyrkby 17:22 och Alfta Kyrkby 10:13  

samt att långsiktigt trygga och minimera verksamhetsområdets 

omgivningspåverkan avseende miljö, hälsa, risk och säkerhet.  

 

Verksamheten som avses kommer huvudsakligen att vara olika typer av 

upplag med lagring, hantering, förädling och krossning av material, slam 

och massor samt uppställning av fordon och maskiner mm. Verksamheterna 

kommer även innebära att olika byggnationer i form av personalutrymmen, 

verkstäder, kontors- och industrilokaler, förråd och dylikt kommer att 

etableras på området under detaljplanens genomförande. Flera av 

verksamheterna som kan bli aktuella inom planområdet kan kräva prövning 

enligt annan lagstiftning, främst Miljöbalken. En slutgiltig prövning av 

verksamhetens lämplighet görs då i en anmälan eller i en tillståndsprövning.  

 

Förvaltningens ståndpunkt 

Planen bedöms vara förenlig med gällande bestämmelser i Plan- och 

bygglagen och Miljöbalken. Den är även förenlig med syftet med planen. 

Detaljplanen föreslås antas som ny gällande detaljplan. 

 

Handlingar som omfattas av antagandet 

*Plankarta med planbestämmelser upprättad 2014-2015. 

* Planhandling dat. 2015-05-06 innehållande: 

- Syfte och huvuddrag, beskrivning av planen, förutsättningar, 

förändringar, konsekvenser, samrådsredogörelse och utlåtande efter 

granskning. 

* Checklista för behovsbedömning, miljö, dat. 2014-03-26. 

* Miljökonsekvensbeskrivning mars 2015. 

* Fastighetsförteckning dat. 2014-09-11.  

Beslutet ska skickas till 

Erik Lundh, fysisk planerare. 
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Tn § 44  Dnr 2014/00085  220 

 

Ekologiskt byggande – Motion från Miljöpartiet de Gröna i 

Ovanåker 

 

Beslut 

Tekniska nämnden lämnar över tjänsteskrivelsen till kommunstyrelsen. 

Motionen anses därmed besvarad. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Miljöpartiet de Gröna i Ovanåker har lämnat in en motion om ekologiskt 

byggande i kommunen. I motionen yrkas att kommunens framtida 

byggande skall vara ekologiskt med tanke på resurshushållning, sunda hus 

och slutna kretslopp samt de pågående klimatförändringarna. 

 

Ärendet 

Tekniska nämnden fick 2014-08-15 in motionen från kommunfullmäktige 

för synpunkter. 

 

I motionen poängteras att det idag finns flera olika former av hållbart 

byggande. Motionärerna anser också att det offentliga kan vara förebilder 

vad gäller byggande, men att ansvaret vilar på alla. 

 

Ovanåkers kommun har agerat byggherre mycket sällan de senaste 20 åren. 

Den senaste nybyggnaden var Voxnadalens gymnasium 1995. De närmaste 

åren kommer flera nybyggnader och större ombyggnader att utföras. 

Nu pågår en nybyggnad av en förskola i Edsbyn. Tanken med byggandet av 

förskolan är att det ska vara giftfritt, för en energieffektiv drift och med 

kända material. 

Den inriktningen bör vara något som återkommer vid varje kommande 

byggnation i Ovanåkers kommuns regi. 

Ett sådant byggande måste anses vara hållbart och resurseffektivt. 

 

Beslutsunderlag 

Motion angående ekologiskt byggande från Miljöpartiet de gröna i 

Ovanåker inkommen 2014-02-17. 

Delegeringsbeslut 2014-03-03 från kommunfullmäktige. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-03-19. 

 

 

Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen. 
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Tn § 45  Dnr 2014/00044  217 

 

Bygg i trä – Motion från Ylva Ivarsson, Socialdemokraterna 

 

Beslut 

Tekniska nämnden lämnar över tjänsteskrivelsen till kommunstyrelsen. 

Del av motionen anses därmed besvarad. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Ylva Ivarsson, Socialdemokraterna i Ovanåker, har lämnat in en motion om 

byggande i trä i kommunen. I motionen yrkas bland annat att kommunens 

framtida byggande skall utföras i trä. 

 

Ärendet 

Ovanåkers kommun fick 2014-03-27 in motionen och i delegeringsbeslut 

från kommunfullmäktige ombeds tekniska nämnden att lämna synpunkter. 

 

I motionen poängteras att träbyggandet ökar i världen och i Sverige. 

Motionären anser att: 

Ovanåkers kommun beslutar att kommunen företrädesvis själv bygger i trä. 

Ovanåkers kommun tar fram ett träbyggnadsprogram för hur vi själva skall 

främja träbyggande. 

Ovanåkers kommun driver på Boverket att införa energi- och klimatregler 

även för byggprocessen. 

 

Ovanåkers kommun har agerat byggherre mycket sällan de senaste 20 åren. 

Den senaste nybyggnaden var Voxnadalens gymnasium 1995. De närmaste 

åren kommer flera nybyggnader och större ombyggnader att utföras. 

Nu pågår en nybyggnad av en förskola i Edsbyn. Tanken med byggandet av 

förskolan är att det ska vara giftfritt, för en energieffektiv drift och med 

kända material. Bygget utförs huvudsakligen i trä. 

Den inriktningen bör vara något som återkommer vid varje kommande 

nybyggnation i Ovanåkers kommuns regi. 

Det ses inte som nödvändigt att ta fram ett träbyggnadsprogram för 

kommunen, men kommer att följas om ett sådant program tas fram. 

Den sista frågan om påverkan på Boverket ses inte som en fråga för 

tekniska nämnden att hantera. 

 

Beslutsunderlag 

Motion angående träbyggande från Ylva Ivarsson, socialdemokraterna i 

Ovanåker inkommen 2014-03-27. 

Delegeringsbeslut 2014-04-28 från kommunfullmäktige. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-03-20. 
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Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen. 
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Tn § 46  Dnr 2015/00062 

 

 

Tertialuppföljning januari-april 2015 

Beslut 

Tekniska nämnden beslutar att förvaltningens tertialuppföljning med 

tillhörande handlingar för perioden januari-april 2015 godkänns och 

överlämnas till kommunstyrelsen/kommunfullmäktige. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Det ekonomiska utfallet efter april månad har analyserats och prognos för 

resultatet vid årets slut har arbetats fram enligt ekonomiavdelningens 

riktlinjer. Tekniska nämndens verksamhet är årstidsbaserad och det går inte 

att göra en bra prognos för alla verksamheter, till exempel så har park- och 

uteidrottssäsongen för sommaridrotter precis startat. Tekniska nämndens 

verksamhet är också väderberoende, framförallt vintertid, vilket gör att en 

exakt prognos svår att göra. 

Den verksamhet som bedrivits hittills i år har bedrivits enligt budget sett till 

alla verksamheter och allt pekar på att tekniska nämnden kommer att hålla 

sin budget för budgetåret 2015 och göra ett överskott om cirka 400 tkr. 

 

Beslutsunderlag 

Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse den 12 maj 2015. 

Verksamhetsberättelse tekniska nämnden tertial januari-april 2015. 

Verksamhetsberättelse VA-verksamheten tertial januari-april 2015. 

Styrkort 2015. 

Måluppfyllelse 2015. 

Ekonomisk rapport januari – april 2015. 

 

Beslutet ska skickas till 

Ekonomiavdelningen. 
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Tn § 47  Dnr 2015/00063 

 

 

Tertialbokslut VA 2015 

 

Beslut 

Tekniska nämnden godkänner av Helsinge Vatten AB redovisat 

tertialbokslut för VA-verksamheten. 

 

Sammanfattning 
Driftbolaget Helsinge Vatten AB som sköter Ovanåkers kommuns allmänna 

VA-anläggningar redovisar ett positivt resultat om 642 tkr för VA-

verksamheten per 2015-04-30. 

 

Ärendet 
Av Helsinge Vatten tillhandahållen verksamhetsberättelse och ekonomisk 

sammanställning för perioden januari till april 2015 har granskats. VA-

verksamheten har fungerat bra och driften har genomgående redovisat låga 

kostnader. Personal- och fordonskostnaderna ligger högre än budgeterade 

medel. 

 

Bland de poster som avviker från budget kan nämnas 

 Personalkostnad 233 tkr högre än budget 

 Fordonskostnader 98 tkr högre än budget 

 Köp av tjänster/entreprenader  146 tkr  lägre än budget 

 Reparation o underhåll  132 tkr lägre än budget 

 Övriga kostnader  150 tkr lägre än budget 

 

 

Prognoser gör gällande att samtliga investeringar kommer att utföras enligt 

planerad investeringsbudget.  

 

Underlag 
Tjänsteskrivelse 2015-05-07. 

Verksamhetsberättelse Tertialbokslut VA-verksamheten 2015. 

 

Beslut skickas till 
Helsinge Vatten AB. 

Planeringschef Johan Olanders. 
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Tn § 48  Dnr 2015/00066 

 

Omfördelning av medel inom Tekniska nämndens 

verksamhet 

Beslut 

1. Tekniska nämnden föreslår kommunsstyrelsen att besluta om 

omfördelning av tidigare beviljade medel inom biosfärprojektet så 

att de 250 tkr som inte nyttjades år 2013 fördelas över åren 2015, 

2016 och 2017 med 83, 83 respektive 84 tkr. 

 

2. Tekniska nämnden beslutar att överföra kvarstående medel om 150 

tkr i det avslutade projektet ”Renovering överloppsbyggnader” till 

2015 års budget i biosfärprojektet. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Ärendet handlar om att genom omfördelning av medel inom tekniska 

nämndens verksamhet säkra biosfärprojektets verksamhet fram till och med 

år 2017. 

 

Bakgrund 

Projektet ”Biosfärkandidat Voxnadalen” har fått ett positivt bemötande 

bland allmänhet, organisationer, företag och övriga aktörer i regionen och 

projektet är på god väg att bli en självklar samarbetspartner, inspirations- 

och kunskapskälla inom hållbar utveckling. 

 

Andelen extern finansiering i projektet är stor, men för att kunna nyttja de 

externa medlen fullt ut behövs tillräcklig medfinansiering från Ovanåkers 

kommun. 

 

Kostnaderna i projektbudgeten bygger i grund och botten på det arbete som 

behöver göras för att nå fram till en ansökan av sådan kvalitet att 

Biosfärkandidat Voxnadalen blir antaget som ett av UNESCOs 

biosfärområden. 

 

Projektet har i aktuell budget ett prognostiserat underskott om 60 tkr vilket 

främst beror på att projektet landade i dyrare kostnader för personal än vad 

som kalkylerades i samband med ansökan. Därutöver har Naturvårdsverket 

meddelat att de är tvungna att sänka sin medfinansiering i projektet för 2015 

med 150 tkr. Ett sådant bortfall påverkar i sin tur bidraget från Region 

Gävleborg som bidrar med 46 % av projektets totala kostnader. Den 

minskade finansieringen från Naturvårdsverket blir således mycket kännbar 

för projektet. 
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Förslag till omfördelning av medel 

Det är av yttersta vikt att de ekonomiska problemen kan lösas och därför har 

två förslag om omfördelningar av befintliga medel inom Tekniska 

nämndens verksamhet utarbetats som tillsammans kan lösa den uppkomna 

situationen. De två förslagen är markerade med A och B nedan. 

 

A) Den första omfördelningen handlar om att tillgängliggöra beslutade 

medel som inte har kunnat nyttjas så som var avsett. 

 

När kommunstyrelsen, 2013-05-07, beslutade om finansiering av ett projekt 

med syfte att genom en ansökan till UNESCO bli ett av deras antagna 

biosfärområden omfattade finansieringen 250 tkr under fem år med start 

2013. 

 

På grund av oklara besked om den externa finansieringen i projektet kunde 

inte projektet inledas under 2013. Då besked om den externa finansieringen 

slutligen erhölls våren 2014 kunde projektet startas. 

 

 
 

De medel som via beslutet i Ks 2013 hade avsatts till projektet för 2013 har 

således inte tagits i anspråk (markerade i rött i bilden ovan) och det är dessa 

medel som föreslås omfördelas till kvarvarande år så att de kan användas 

till sitt avsedda syfte i enlighet med tidigare beslut i Ks. 

 

En sådan lösning skulle ge det ökade utrymme som behövs för att klara det 

budgetunderskott som prognostiseras i den årliga budgeten. 

 

 

B) Den andra omfördelningen handlar om att överföra kvarstående medel 

från det avslutade projektet ”Renovering överloppsbyggnader” till 

biosfärprojektet. 

 

De medel om 150 tkr som ligger kvar i det avslutade projektet ”Renovering 

överloppsbyggnader” har legat där under flera års tid och kommer inte att 

användas inom ramen för det projektet och är ej heller avsedda att nyttjas i 

något annat projekt. Biosfärprojektets verksamhet ligger i linje med 

ursprungligt syfte för dessa medel och de har även tidigare utpekats som en 

tänkbar ekonomisk reserv i Biosfärprojektet. 

 

När Naturvårdsverket nu meddelat att de minskar sin medfinansiering för 

verksamhetsåret 2015 med 150 tkr utgör de kvarvarande 150 tkr i det 
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avslutade projektet ”Renovering överloppsbyggnader” en möjlighet att 

fortsätta driva projektet Biosfärkandidat Voxnadalen enligt beslutad 

verksamhetsplan och samtidigt ges förutsättningar att kunna nyttja den 

externa finansieringen från Region Gävleborg fullt ut. 

 

 

Konsekvenser 

Om motsvarande medel inte tillgängliggörs kan verksamheten i projektet 

Biosfärkandidat Voxnadalen inte fortgå enligt beslutad verksamhetsplan 

och projektet kommer inte att fullt ut kunna nyttja den externa finansiering 

från Region Gävleborg som är beviljad. 

 

 

Ärendet 

Ärendet har beretts i samråd med Projektledare Olle Berglund och 

Samhällsbyggnadschef Johan Ljung  

 

 

Bilaga 

Ks beslut 2013-05-07 § 84. 

 

 

Beslut ska skickas till 

Planeringschef Johan Olanders. 

Biosfärkontoret. 

Kommunstyrelsen. 

Ekonomiavdelningen. 
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Tn § 49  Dnr 2015/00064 

 

Information om kommunens ställningstagande enligt  

§6 Lagen om allmänna vattentjänster 

 
Planeringschef Johan Olanders informerade. 

 

Tekniska nämnden tackar för informationen. 
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Tn § 50  Dnr 2015/00065 

 

 

Försäljning av tomträttsfastighet, Södra Edsbyn 4:44 
 

 Beslut 

Tekniska nämnden beslutar att försälja tomträttsfastigheten Södra Edsbyn 

4:44 till Portgången Fastighets AB för köpeskillingen 606 039 kr.  

 

Tekniska nämnden uppdrar till dess ordförande Mikael Jonsson och mark 

och exploateringsingenjör Monika Sliauteryte att underteckna nödvändiga 

handlingar för försäljning och dödningsansökan. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Portgången Fastighets AB disponerar tomträttsfastigheten Södra Edsbyn 

4:44. Tomträttshavaren har nu visat intresse för att köpa fastigheten. 

 

Kommunfullmäktige har i principbeslut §35/14 angett att de tomträttshavare 

som så önskar skall ges möjlighet att lösa in tomträtten genom ett köp av 

fastigheten. Kommunfullmäktige har delegerat till tekniska nämnden att 

genomföra de tomträttsförsäljningar som blir aktuella till marknadsvärde. 

Marknadsvärde beräknas genom att summera aktuellt pris vid försäljning av 

industrimark, hälften av aktuella kostnader för VA-anslutning samt 

oavskrivet investeringsbelopp. I detta fall så uppgår inlösensumman för 

fastigheten till 606 039 kr. 

 

I samband med försäljning av tomträtt måste även ansökan om dödning av 

tomträtt lämnas till inskrivningsmyndigheten. 

  

 

Beslutsunderlag 

Kort beskrivning av fastigheten upprättad den 2015-05-07. 
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Tn § 51  Dnr 2015/00003 

 

Medborgarförslag Upprustning av väg 688 

 

Beslut 

Ovanåkers kommun framför förslagsställarens önskemål till Trafikverket 

både avseende underhåll och förbättringsbehov.  

Medborgarförslaget anses därmed vara besvarat. 

 

Ärendet 

Ett medborgarförslag har lämnats in av Kerstin Bylander med en önskan om 

att kommunen ska verka för asfaltering av väg 688, sträckan mellan Arbrå 

och Hässja. Det är en länk till Hälsingegårdars väg. 

 

Väg 688 är en statlig väg och Trafikverket har ansvaret för vägen. 

 

Ovanåkers kommun för en kontinuerlig dialog med Trafikverket om drift- 

och underhållsfrågor och förbättringsbehov på statliga vägar inom 

kommunen.  

Förslagsställarens önskemål kommer att framföras till Trafikverket vid nästa 

dialogmöte. 

 

Det är dock inte Ovanåkers kommun eller Trafikverket själva som avgör 

prioritering av förbättringsåtgärder. Det sker en regional prioritering mellan 

olika angelägna förbättringar som hanteras av Region Gävleborg i den så 

kallade Länsplanen.  

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 

Medborgarförslag. 

 

Beslutet ska skickas till 

Samhällsbyggnadsförvaltningen. 

Kommunfullmäktige. 

Kerstin Bylander. 
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Tn § 52  Dnr 2015/00002 

 

Medborgarförslag  -  Kvällsbuss mellan Edsbyn och 

Voxnabruk 

 

Beslut 

Tekniska nämnden beslutar att bevaka och följa upp frågan om framtida 

möjlighet med kvällsbussar från Edsbyn till Voxnabruk. Linje- och 

utbudsanalysen som genomförs av X-trafik ska presenteras för tekniska 

nämnden så snart den är klar. 

 

Ärendet 

Ett medborgarförslag har lämnats in av Pontus Simonsson. Förslagsställaren 

önskar att kommunen ”på prov sätter in en kvällsbuss som kan vara en 19 

passagerarbuss som skall gå från Edsbyn förslagsvis klockan 20:00 måndag 

till och med fredag. Bussen kan gå på prov ett halvår för att sedan 

utvärderas.” 

 

Ovanåkers kommun är inte själv huvudman för kollektivtrafiken utan det är 

X-trafik hos Region Gävleborg som ansvarar för den. 

 

Ovanåkers kommun har lyft frågan med ansvariga hos X-trafik och svaret vi 

fått är att ”Vi har tyvärr inte möjlighet att genomföra ett sådant test. Vi 

kommer att genomföra en linje- och utbudsanalys för att kunna fastsälla hur 

många turer och vilken trafiktyp man kan förvänta beroende på hur stor 

orten är.”   

 

Kommunen träffar X-trafik i flera olika sammanhang och har då möjlighet 

att följa upp linje- och utbudsanalysen innefattande den konkreta 

frågeställningen om kvällsbuss mellan Edsbyn och Voxnabruk redan under 

andra halvåret 2015. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2015-05-11. 

Medborgarförslag. 

 

Beslutet ska skickas till 

Samhällsbyggnadsförvaltningen. 

Kommunfullmäktige. 

Pontus Simonsson. 
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Tn § 53  Dnr 2015/00029 

 

Delegeringsbeslut, pärm flik 5 

 

Beslut 

Tekniska nämnden gokänner redovisning av delegeringsbeslut. 

 

 Yttrande enligt ordningslagen. 

 Färdtjänstärenden 150101-150430. 

 Deltagande i konferenser. 

 Beslut om Lotteritillstånd. 
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Tn § 54  Dnr 2015/00030 

 

Meddelanden, pärm flik 5 

 

 Protokoll Kf §§ 34, 39-41 och 48. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


